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De Public Affairs Monitor wordt wekelijks opgesteld door het team Public Affairs 
van UWV. De PA-monitor geeft een overzicht van relevante ontwikkelingen in de 

politiek en bij strategische stakeholders.  
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FNV op zoek naar nieuwe contactpersoon FNV Uitkeringsgerechtigden 
1. Op 13 april plaatst de FNV een oproep op haar website waarin zij schrijft op zoek 

te zijn naar een nieuwe contactpersoon FNV Uitkeringsgerechtigden (CPU’ers) Als 
CPU’er help je mensen die werkloos dreigen te worden. Je biedt de helpende 
hand, zet samen alle mogelijkheden op een rij en verwijst door binnen en buiten 
de vakbond. Verder heeft een CPU’er ook een doorverwijsfunctie naar UWV.  

 
Ingediende moties Uitvoering sociale zekerheid 

2. Op 13 april vindt het Tweeminutendebat Uitvoering sociale zekerheid plaats. Dit is 
een vervolg op het commissiedebat Uitvoering sociale zekerheid van 30 maart. 
Een groot deel van de ingediende moties heeft betrekking op de problematiek van 
gezinnen die door een samenloop van regelingen onder het bestaansminimum 
leven.  
De motie van Palland (CDA) c.s. vraagt om een tijdelijke oplossing voor deze 
groep: ‘constaterende dat een groep van circa 10.000 gezinnen in 2023 onder het 
bestaansminimum uitkomt door een samenloop van fiscale en 
inkomensgerelateerde uitkeringen zoals WIA en WW (...) verzoekt de regering 

• bij de uitwerking van de oplossingsrichtingen te borgen dat ook tijdens 
wetgevingstrajecten een tijdelijke (tussen)oplossing wordt geboden aan 
deze groep, bijvoorbeeld via gemeenten, het UWV en Toeslagen, al dan 
niet naar voorbeeld van de gemeente Nijmegen; 

• te voorkomen dat mensen die dit betreft via de rechter hun recht 
moeten halen door te bewerkstelligen dat deze mensen proactief 
worden opgespoord en dat zij zich kunnen melden bij een uitvoerder 
voor een (tussen)oplossing die ten minste het bestaansminimum borgt.’ 

Naast Palland wordt de motie mede ingediend door De Kort 
(VVD), Stoffer (SGP), Van Beukering (D66), Westerveld (GL), Ceder 
(CU), Van Baarle (Denk) en Kathmann (PvdA). De motie krijgt oordeel 
Kamer van minister Schouten: ‘De motie van mevrouw Palland sluit aan 
bij de inzet zoals ik die ook geschetst heb in het commissiedebat. We 
zijn nu met de betrokken uitvoerders aan het kijken naar mogelijke 
oplossingen. Dat doen we breed met gemeenten, UWV en Toeslagen. 
Daarbij is het uiteraard de bedoeling om die mensen zo snel mogelijk te 
helpen. Daarbij zoeken we ook op de korte termijn naar de maximale 
ruimte, maar eerlijk gezegd zal het niet mogelijk zijn om iedereen even 
snel te bereiken.’ 

De motie Omtzigt c.s. roept op tot een formulier waarmee de getroffen 
groep gezinnen compensatie kan aanvragen voor de uitkeringen die zij de 
afgelopen jaren zijn misgelopen: ‘verzoekt de regering, na overleg met de 
gemeentes, binnen twee weken op de website van het ministerie een formulier te 
publiceren waarmee deze gezinnen met terugwerkende kracht een aanvraag 
kunnen indienen voor waar zij recht op hadden, zodat hun inkomen in ieder geval 
op het bijstandsniveau (inclusief toeslagen) lag en blijft liggen’. De motie wordt 
mede ondertekend door Dassen (Volt), Teunissen (PvdD), Van Kent (SP), Den 
Haan (Den Haan), Ephraim (Groep Van Haga), Van der Plas (BBB), Stoffer (SGP), 
Van Baarle (Denk) en Léon de Jong (PVV). Minister Schouten (Armoedebeleid) 
ontraadt de motie omdat zij eerst wil verkennen wat de beste manier is om de 
doelgroep te bereiken, een formulier op de website van het ministerie lijkt haar 
niet de beste manier: ‘Daarom ben ik ook in gesprek met het UWV, met de sociaal 
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raadslieden en met de gemeenten om te bekijken wat nou de beste manier is om 
mensen te bereiken. We willen de oplossingsrichtingen ook nog bespreken, dus 
het gaat wat verder dan dat. De Landelijke Cliëntenraad willen we hier ook nog bij 
betrekken. Ik zou dus eigenlijk het volgende willen vragen. De motie moet ik in 
deze vorm ontraden, maar het is een beetje een rotmanier van ontraden, want ik 
wil wél graag dat we de mensen gaan benaderen. Alleen, de beste manier waarop 
we dat kunnen doen, wil ik nog bezien, ook in samenhang met de 
oplossingsrichting die we gaan kiezen.’ 
 Een volgende motie van Omtzigt over hetzelfde onderwerp verzoekt de 
regering om de Toeslagenwet aan te passen: ‘verzoekt de regering de 
Toeslagenwet en andere wetten zodanig aan te passen dat mensen met een 
loongerelateerde uitkering een aanvulling krijgen tot het bijstandsniveau, inclusief 
het recht op toeslagen, zonder de eisen van de Participatiewet, maar dan wel met 
uitzondering van de sollicitatieplicht voor beide partners’. Deze motie wordt mede 
ondertekend door Teunissen (PvdD), Van Kent (SP), Den Haan (Den Haan) 
Ephraim (Groep Van Haga), Van der Plas (BBB), Stoffer (SGP), Van Baarle (Denk) 
en Kathmann (PvdA). Op verzoek van minister Schouten houdt Omtzigt de motie 
aan. Schouten wil namelijk eerst meerdere oplossingsrichtingen verkennen 
voordat zij een aanpassing van de Toeslagenwet toezegt.  
 Een motie van Kathmann (PvdA) en Westerveld (GL) verzoekt de regering 
om gemeenten te compenseren voor extra uitgaven aan bijzondere bijstand ten 
behoeve van de getroffen gezinnen: ‘verzoekt de regering toe te zeggen dat 
gemeenten worden gecompenseerd voor de extra uitgaven aan bijzondere 
bijstand om deze huishoudens te kunnen ondersteunen’. De motie wordt 
ontraden.  
 Een motie van Léon de Jong en Edgar Mulder (beiden PVV) verzoekt de 
regering ‘een oplossing te bieden met als doel de ruim 10.000 getroffen gezinnen 
financieel te compenseren voor het door overheidsfalen ontstane onrecht’. De 
motie wordt ontraden.  
 Bovendien dienen Kathmann (PvdA) en Van Beukering (D66) een motie in 
om het niet-gebruik van regelingen tegen te gaan: ‘Verzoekt de regering om te 
onderzoeken in hoeverre een geautomatiseerd proces waarbij mensen in één keer 
overzicht hebben in alle sociale regelingen waar zij recht op hebben landelijk 
opgezet kan worden binnen de kaders van de privacywetgeving’. Deze motie krijgt 
van minister Van Gennip (SZW) ‘oordeel Kamer’.  
 Stoffer (SGP) dient een motie in over de wachttijden voor sociaal-medische 
beoordelingen van UWV. Doordat de WIA-claimbeoordeling niet tijdig kan 
plaatsvinden, moeten werknemers met een beperking langer wachten op 
toekenning van de no-riskstatus. Hierdoor worden hun baankansen beperkt, stelt 
de motie van Stoffer, die de regering verzoekt: een generieke beleidslijn te 
verkennen voor de situatie waarbij werknemers aanspraak willen maken op een 
no-riskstatus tussen het einde van de wachttijd en de uitgestelde WIA-
claimbeoordeling; 
verzoekt de regering zo spoedig mogelijk duidelijkheid te geven over de reikwijdte 
en rechtszekerheid van deze beleidslijn, en dit beleid in te zetten en proactief te 
communiceren richting betrokken werkgevers en werknemers’ 
De motie krijgt van minister Van Gennip ‘oordeel Kamer’ met de aantekening dat 
ze in de Kamerbrief sociaal-medisch beoordelen nader ingaat op de reikwijdte en 
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rechtszekerheid van de beleidslijn. (zie bijlagen 1 t/m 7: moties ingediend 
tijdens tweeminutendebat Uitvoering Sociale Zekerheid) 
 

De Unie over arbeidsvoorwaarden voor 2024 bij UWV  
3. Op 13 april plaatst vakbond De Unie een bericht op haar website over de ruimte 

voor arbeidsvoorwaarden in 2024 bij UWV. ‘UWV is voor de 
arbeidsvoorwaarderuimte 2024 afhankelijk van het budget dat toegekend wordt 
door het ministerie van SZW. Dit budget ligt na Prinsjesdag (derde dinsdag van 
september) vast. Dus, om arbeidsvoorwaarderuimte te creëren voor UWV, moeten 
we tijdig aan het werk.’ Door de vakcentrales die werkzaam zijn in de 
overheidssfeer, is gezamenlijk een brief geschreven aan het kabinet. Tijdens het 
open overleg op 2 mei 2023 bespreekt De Unie met UWV de uitwerking van de 
cao-afspraken, de voortgang van de studieafspraken en de actualiteiten bij UWV. 
(zie bijlage 8: brief van de vakcentrales)  

 
NOVAG over intrekken wetsvoorstel RIV-toets 

4. Op 13 april plaatst NOVAG een nieuwsflash op haar website die gaat over het 
intrekken van het wetsvoorstel RIV-toets. NOVAG heeft zich in 2022 al 
uitgesproken tegen dit wetsvoorstel tijdens een rondetafelgesprek. NOVAG is 
daarom blij met het besluit van de minister om het wetsvoorstel in te trekken.  

 
Van Beukering (D66) voorgedragen als burgemeester Nieuwegein 

5. Op 11 april wordt bekend dat D66-Kamerlid Marijke van Beukering-Huijbregts is 
voorgedragen als burgemeester van Nieuwegein. Van Beukering is sinds 2020 
Kamerlid namens D66 en heeft UWV in haar portefeuille. Naar verwachting wordt 
zij eind mei of begin juni beëdigd als burgemeester.  

 
Technische Briefing Eerste Kamer over hoofdlijnen arbeidsmarktbeleid 

6. Op 11 april vindt er in de Eerste Kamer een technische briefing plaats. Hierbij zijn 
vier ambtenaren aanwezig van het ministerie SZW en van de belastingdienst. Zij 
geven een technische uiteenzetting over de voornemens rondom de 
veranderingen in het ZZP-beleid en arbeidsmarktbeleid. Tijdens de technische 
briefing gaat Marc Jacobs (Ambtenaar ministerie SZW) onder andere in op de 
verplichte arbeidsongeschiktheidsverzekering voor zelfstandigen. Hij noemt de 
verschillende dilemma’s die daarbij spelen. Een verplichte 
arbeidsongeschiktheidsverzekering biedt meer bescherming en creëert een 
gelijker speelveld op de arbeidsmarkt. Aan de andere kant heeft het ook gevolgen 
voor de fiscale aantrekkelijkheid van ondernemerschap. Het lid Stienen (D66) 
vraagt of het Kabinet ervan uit gaat dat de tarieven van zelfstandigen omhoog 
gaan bij de verplichte arbeidsongeschiktheidsverzekering en of dat bedoeld wordt 
met een gelijker speelveld. Stefan Stapper (Ambtenaar ministerie SZW) 
antwoordt daarop dat ze verwachten dat bij een aantal zelfstandigen substitutie 
gaat plaatsvinden naar werknemerschap, een aantal zelfstandigen gaan meer 
uren werken om de kosten op de vangen en een aantal zelfstandigen zullen 
inderdaad hun tarieven verhogen. Er is hier onderzoek naar gedaan door SEO en 
dat onderzoek zal nog naar de Kamer gaan.  

 
Arbo Unie: Re-integratie na long covid onvoldoende 

https://www.unie.nl/wp-content/uploads/20230413-UWV-230413-bijlage-ledenbericht.pdf
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7. De Arbo Unie publiceert op 7 april de verzuimcijfers over het eerste kwartaal van 
2023. Hierin wordt specifiek ingezoomd op long-covid. Herstel bij deze ziekte is 
langzaam waardoor meer dan de helft van de patiënten langer dan een jaar ziek 
was. Omdat nog veel onbekend is over dit syndroom kunnen bedrijfsartsen lastig 
een oordeel geven over re-integratie. Prof. dr. Corné Roelen (bedrijfsarts bij Arbo 
Unie en hoogleraar bedrijfsgeneeskunde aan de Rijksuniversiteit Groningen) geeft 
aan: ‘Meestal geven bedrijfsartsen zieke werknemers het advies om stapsgewijs 
het eigen werk in tijd en taken op te bouwen. Maar dat werkt bij long covid 
patiënten niet omdat het verloop grillig is.’ 

 
Verzekeringsartsen ontlasten: beleidsadviseur Sociale Zekerheid pleit voor 
andere werkwijze bij UWV 

8. Op 6 april plaatst het Verbond van Verzekeraars een bericht op zijn website over 
de achterstanden die UWV heeft bij medische keuringen. Beleidsadviseur Sociale 
Zekerheid Daan Schmitz wordt in het bericht geciteerd. Hij pleit voor een andere 
werkwijze bij UWV, waarbij de verzekeringsarts wordt ontlast. Om de 
verzekeringsartsen te ontlasten, zou volgens Schmitz moeten worden gekeken 
naar de werkwijze die gehanteerd wordt bij verzekeraars. ‘Verzekeraars doen zelf 
de beoordelingen van zelfstandigen. Als een zelfstandige arbeidsongeschikt raakt 
en hij hiervoor verzekerd is, lopen de contacten via een casemanager van de 
verzekeraar. Deze casemanager benadert verschillende experts, waaronder een 
medisch expert (verzekeringsarts). Deze medisch expert hoeft de zelfstandige in 
de meeste gevallen niet zelf te zien.’  

 
Minister SZW reageert op burgerbrief met betrekking tot handelswijze UWV 

9. Op 5 april reageert minister Van Gennip (SZW) op verzoek van de commissie SZW 
op een burgerbrief die gaat over de handelswijze bij UWV. De problemen die de 
brievenschrijver beschrijft ‘hebben te maken met arbeidsomstandigheden, een 
gevoelsmatig gedwongen WIA-aanvraag en het uitblijven van controle op re-
integratieverplichtingen. Daarnaast merkt hij op dat het onmogelijk is voor een 
WGA-gerechtigde om een lening of hypotheek te krijgen. Ook is hij kritisch over 
de manier waarop UWV met hem communiceert.’ De minister schrijft in haar 
reactie dat zij niet kan ingaan op de persoonlijke situatie van de brievenschrijver, 
maar dat zij toch in algemene zin wil reageren op een aantal problemen die hij 
beschrijft. Allereerst schrijft de minister dat de verantwoordelijkheid voor een 
veilige werkplicht bij de werkgever ligt. De schrijver van de brief heeft deze 
veiligheid niet ervaren en stelt dat de arbeidsomstandigheden (mede) hebben 
bijgedragen aan het ontstaan van zijn arbeidsongeschiktheid. In het algemeen 
vindt de minister het belangrijk dat die veiligheid er is op een werkplek. Verder 
legt de minister in haar brief het een en ander uit over de WIA procedure. 
‘Wanneer een werknemer ziek wordt, geldt een ‘wachttijd’ van 104 weken voordat 
instroom in de WIA mogelijk is. In deze periode heeft de werknemer in loondienst 
recht op loondoorbetaling bij ziekte. Wanneer de arbeidsovereenkomst tijdens 
deze wachttijd eindigt, is er mogelijk recht op Ziektewetuitkering. Rond de 88e 
week van ziekte of beperking krijgt de werknemer van UWV een bericht over de 
mogelijkheid om een WIA-aanvraag te doen. Na beoordeling van de 
belastbaarheid van de werknemer en de vaststelling van het inkomensverlies als 
gevolg van de ziekte of beperking (mate van arbeidsongeschiktheid), wordt het 

https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/detail?id=2023D14382&did=2023D14382
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recht op WIA-uitkering vastgesteld.’ Over de kritiek die de brievenschrijver uit op 
de manier hoe er door UWV wordt gecommuniceerd, schrijft de minister dat zij 
het terecht vindt dat iemand UWV aanspreekt als hij of zij zich niet juist bejegend 
voelt. Dit kan via de klachtenprocedure van UWV. Problemen rondom de 
bereikbaarheid van de digitale dienstverlening van UWV zijn de minister niet 
bekend. (zie bijlage 9: reactie minister SZW op burgerbrief over 
handelswijze UWV en bijlage 10: Beslisnota reactie minister SZW op 
burgerbrief over handelswijze UWV) 

 
ABU interviewt minister Carola Schouten 

10. Op 4 april verschijnt een interview met minister Carola Schouten (APP) op de 
website van de ABU. Schouten zegt dat er nog veel mensen langs de zijlijn staan 
op de arbeidsmarkt. vooral mensen met een arbeidsbeperking of mensen die lang 
in de bijstand zitten, maar wel op de een of andere manier kunnen participeren. 
Volgens Schouten is het een gezamenlijke verantwoordelijkheid van sociale 
partners, gemeenten, UWV, onderwijspartijen en werkgevers om op een andere 
manier te denken over het oplossen van de krapte op de arbeidsmarkt. Er ligt 
volgens de minister ook een mooie rol voor uitzenders om mensen met een 
afstand tot de arbeidsmarkt aan werk te helpen.  

 
Smals (VVD) doet voorstel voor rondetafelgesprek STAP 

11. Op 4 april houdt de vaste Kamercommissie SZW haar procedurevergadering. 
Tijdens deze vergadering doet het lid Smals (VVD) mede namens het lid Van 
Beukering (D66) een verzoek om een rondetafelgesprek over STAP in te plannen. 
Dit voorstel wordt gesteund door de overige commissieleden. Verder wordt tijdens 
de procedurevergadering besloten dat het commissiedebat arbeidsmarktbeleid op 
31 mei gebruikt zal worden om de brief van de minister te bespreken. Over twee 
weken volgt een voorstel voor een nieuwe datum voor het commissiedebat 
arbeidsmarktbeleid. Het lid Maatoug (GroenLinks) doet een voorstel om een 
commissiedebat ZZP in te plannen. Het lid De Kort (VVD) doet een voorstel om 
voor het zomerreces een commissiedebat armoede en schuldenbeleid in te 
plannen. (zie bijlage 11: verslag procedurevergadering)  

 
ANBO: ‘Kamer houdt STAP-budget voor AOW’ers tegen’ 

12. Op 4 april plaatst de ANBO een bericht op haar website over de STAP-regeling die 
niet is opengesteld voor werkende AOW’ers. De seniorencoalitie pleit ervoor om 
de regeling wel open te stellen voor deze doelgroep. Vorige week stuurde de 
ANBO samen met de andere organisaties van de Seniorencoalitie een brief naar 
de Kamer over dit onderwerp. Het lid Van der Plas (BBB) diende vervolgens een 
motie die de regering verzocht om de STAP-regeling per direct open te stellen 
voor AOW’ers die actief zijn op de arbeidsmarkt. Deze motie is verworpen.  

 
Rodrique Engering herbenoemd als lid Raad van Bestuur van de KvK 

13. Op 3 april kondigt de algemene bestuursdienst op haar website aan dat Rodrique 
Engering ook de komende vier jaar lid blijft van de raad van bestuur van de 
Kamer van Koophandel. De hernieuwde benoeming gaat officieel in per 1 april 
2023. Rodrique Engering is sinds april 2019 lid van de Raad van Bestuur van de 
Kamer van Koophandel. Eerder was hij onder andere directeur bij de divisie 
Uitkeren van het UWV.  
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Kamervragen van het lid Omtzigt over recht op de arbeidskorting van mensen 
met een arbeidsongeschiktheidsuitkering 

14. Op 3 april stelt het Kamerlid Omtzigt (lid Omtzigt) Kamervragen over het recht op 
de arbeidskorting van mensen met een arbeidsongeschiktheidsuitkering. Omtzigt 
verwijst naar een uitspraak van het gerechtshof Den Haag, waarbij iemand die 
gedeeltelijk arbeidsongeschikt is, door het hof in het gelijk gesteld is en de 
arbeidskorting krijgt toegekend voor zijn hele inkomen (WGA-uitkering en 
inkomen uit tegenwoordige arbeid samen.) Omzigt vraagt onder andere: ‘Kunt u 
aangeven welke delen van de arbeidsongeschiktheids-uitkeringen (WGA 35–80, 
loongerelateerd of vervolguitkering, WGA 80–100, verschillende regimes Wajong 
en IVA) door deze uitspraak onder de witte tabel (arbeidskorting) gebracht zijn?’ 
en ‘Hoe beoordeelt u het feit dat mensen, die niet meer kunnen werken vanwege 
bijvoorbeeld vanwege volledige arbeidsongeschiktheid, geen recht hebben op de 
arbeidskorting, terwijl er geen enkele prikkel tot werken beoogd is, omdat zij 
immers volledig arbeidsongeschikt zijn?’ Verder vraagt Omtzigt: ‘Kunt u aangeven 
hoe groot het verschil in arbeidskorting is in dit voorbeeld en of u dat objectief 
gerechtvaardigd acht? Als er een objectieve rechtvaardiging is, wat is die dan?’ 
Omzigt zou graag zien dat de minister binnen drie weken antwoord geeft op zijn 
vragen. (zie bijlage 12: Kamervragen Omtzigt) 

 
Kamerbrief Voortgang uitwerking arbeidsmarktpakket 

15. Op 3 april stuur minister Van Gennip (SZW) de Kamerbrief over de voorgang van 
de uitwerking arbeidsmarktpakket naar de Kamer. In deze brief informeert zij de 
Kamer over het pakket van samenhangende maatregelen voor de arbeidsmarkt. 
‘Dit pakket zorgt ervoor dat mensen meer zekerheid krijgen over hun inkomen en 
hun rooster en dat zelfstandigen zich bij tegenslag beter beschermd weten. 
Tegelijkertijd leiden de maatregelen tot meer wendbaarheid voor ondernemers. 
Hierdoor wordt goed werkgeverschap aantrekkelijker en kunnen bedrijven 
makkelijker inspelen op veranderingen in hun omgeving.’ Onder andere de 
commissie Borstlap, de Wetenschappelijke Raad voor het Regeringsbeleid en 
Sociaal Economische Raad wezen op de zorgen die al een lange tijd bestaan over 
de werking van de arbeidsmarkt. Samen met de vakbonden en 
werkgeversorganisaties heeft het kabinet nu afspraken gemaakt over een 
samenhangend maatregelenpakket dat moet zorgen voor een toekomstbestendige 
arbeidsmarkt. De minister laat in haar conclusie weten dat zij spoedig met de 
Kamer in gesprek wil gaan zodat ze de verschillende onderdelen van dit 
arbeidsmarktpakket voortvarend in wetgeving kunnen omzetten. (zie bijlage 13: 
Kamerbrief Voortgang uitwerking arbeidsmarktpakket) 

 
Reacties op de Voortgang uitwerking arbeidsmarktpakket 

16. Verschillende stakeholders reageren op de Kamerbrief Voortgang uitwerking 
arbeidsmarktbeleid, nadat deze op 3 april naar de Kamer is gestuurd.  

Op 13 april plaatst Zipconomy een reactie van Hans Borstlap (voorzitter 
van de commissie Regulering van werk) op haar website. Borstlap gaat in zijn 
reactie vooral in op de verplichte arbeidsongeschiktheidsverzekering voor ZZP’ers: 
‘Er is een basisvangnet nodig om alle werkenden te verzekeren voor 
arbeidsongeschiktheid. Maar creëer dat vangnet voor iedereen en kom niet met 
een apart regeling voor zelfstandigen.’ aldus Borstlap.  

https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/detail?id=2023D13830&did=2023D13830
https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/detail?id=2023D13755&did=2023D13755
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Op 13 april plaatst FNV uitkeringsgerechtigden een reactie op de website 
van UWV. UWV uitkeringsgerechtigden is tevreden over het pakket maatregelen. 
‘Al met al zijn dit hele mooie resultaten voor uitkeringsgerechtigden. Hiermee 
wordt maar weer eens aangetoond dat de overheid niet zomaar kan bezuinigen op 
sociale zekerheid. Dat ze dan altijd te maken krijgen met FNV 
Uitkeringsgerechtigden. En dat is een serieuze tegenstander. Dat blijkt!’ 

Op 4 april plaatst de OVAL een reactie op haar website. OVAL noemt het 
positief dat er ‘een noodfonds komt waarmee het tekort aan bedrijfsartsen en 
praktijkopleiders kan worden aangepakt en dat er voor kleine werkgevers eerder 
duidelijkheid over de re-integratie van langdurig zieke werknemers komt.’ En 
OVAL noemt het teleurstellend dat ‘de minister het wetsvoorstel advies 
bedrijfsarts leidend maken bij de RIV-toets intrekt. Dit wetsvoorstel had voor 
minder onnodige sociaal-medische beoordelingen geleid, minder onzekerheid aan 
werkgevers gegeven en betere samenwerking tussen bedrijfsartsen en 
verzekeringsartsen gestimuleerd.’ 

Op 3 april plaatst de VCP een reactie op haar website. Nic van Holstein 
(voorzitter VCP) reageert: ‘Ik ben blij dat wij met sociale partners en kabinet 
gezamenlijk tot deze uitwerking hebben kunnen komen. Nu zal er nog een debat 
met de Kamer zijn, maar daarna kan het ministerie aan de slag met de 
voorbereiding van wetsvoorstellen. Voor de VCP is het ook belangrijk dat komende 
tijd erop ingezet gaat worden om de kwaliteit van re-integratie in het eerste en 
tweede spoor te verbeteren. Dat is cruciaal voor zieke werknemers.’  

Op 3 april plaatst de FNV een reactie op haar website. FNV-voorzitter Tuur 
Elzinga reageert: ‘We zijn blij dat het kabinet onderschrijft dat het vaste contract 
de norm moet zijn voor structureel werk en dat flexcontracten niet mogen worden 
misbruikt om te concurreren op arbeidsvoorwaarden. Dan blijven mensen niet 
eindeloos meer hangen in slecht betaalde uitzend-, tijdelijke en oproepbanen. En 
zijn arbeidsmigranten niet langer vogelvrij. Bovendien zullen werkgevers dan 
meer investeren in werknemers en dat komt onze sociale zekerheid ook ten 
goede.’ 

Op 3 april plaatst MKB Nederland een reactie op haar website. Jacco 
Vonhof (voorzitter van MKB Nederland) noemt het een goede stap vooruit dat met 
name kleinere werkgevers eerder duidelijkheid krijgen rond de loondoorbetaling 
bij ziekte.  

 
Colofon 
Het Public Affairs-team ondersteunt en adviseert UWV in contacten met de 
politiek en strategische stakeholders. Wil je advies of kun je zelf ondersteuning 
gebruiken van het PA-team? Neem dan contact met ons op: 
publicaffairs@uwv.nl 
  
 
  
De PA-Monitor wordt samengesteld door: 
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Corporate Intelligence 
Meer weten? In de databank Corporate Intelligence van het PA-team vind je tal 
van documenten (zoals moties, debatverslagen, Kamerbrieven en ga zo maar 
door). Ook vind je hier een archief van alle PA-monitors. Bekijk het hier: Corporate 
Intelligence 
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